
                                                          Zápis  

           ze  schůze výboru MRS z.s. , pobočného spolku Hodonín konané dne 7.11. 2024. 
 
Přítomni :   Miroslav Polínek,  Petr Gränz,  , Jaroslav Bobčík, Ing. Josef Chrástek  
Omluveni : Zdeněk Pavlík 
Za KRK    :   Richard Werner,  Mgr. Jiří Vinklárek,  Zdeněk Helešic 
Ekonom :   Ing. Jaromír Herzán 
Program :  1)  Zahájení 
                    2) Kontrola úkolů 
                    3) Informace o rybářských závodech 2024 
                    4) Informace z jednání svazového výboru MRS Brno                     
                    5) Informace o plnění zarybňovacího plánu 
                    6) Stav přípravy prověrek 
                    7) Různé 
 
ad 1)  Předseda Miroslav Polínek po zahájení schůze předal výboru svou písemnou rezignaci na funkci 
předsedy a dalšího členství ve výboru, z rodinných a pracovních důvodů. Výbor tuto výpověď přijal. 
 
ad 2)  Výbor konstatoval, že všechny úkoly z výborové schůze ze dne 3.10.2024 jsou plněny: 

- lodní motor Merkury 5Hp po servisní opravě opět provozuschopný 
- velká barevná tiskárna ,toho času v opravě v Brně, bude k dispozici do konce listopadu 2024 
- na základě pozitivního vyjádření OŽP a PM,s.p. může být likvidace čerstvě padlých stromů 

prováděna prostřednictvím MRS- PS Hodonín s účastí profesionální firmy. 
- aktuálně probíhá stavební připravenost pro stavbu montovaného přístřešku před kanceláří 

dodavatelskou firmou Fa Bohunský. 
 
ad 3)  Rybářské závody konané dne 13.10.2024 na Lužickém hliníku byly hodnoceny jako zdařilé 
z hlediska počtu a velikostí úlovků, jelikož byl revír před závody velmi dobře zarybněn.Zúčastnilo se 
celkem 35 rybářů. Čistý zisk po odečtení provozních nákladů byl 4.600,- Kč. 
 
ad 4)  Na schůzi svazového výboru MRS Brno dne 31.10.2024 , které se za náš spolek účastnil jednatel 
Jaroslav Bobčík. byly podány tyto hlavní informace: 

- aktuální stav RIS (Ryb. Inf. Systému)  MORS II-  příprava na ostrý provoz. 
- požadavky na předkládané materiály u prověrek 2024 

 
ad 5)  Podzimní zarybňování revírů aktuálně probíhá dle zarybňovacího plánu: 
Výsadby ryb – říjen  
K2B:  štika Š2 -40ks / 18kg,  kapr K3 -100 ks/210kg,  bílá ryba -500ks/40kg 
M4:  štika Š2-174ks/82kg, tloušť-1000ks, ostroretka Os2-2000ks, parma Pa1-3000ks, Kapr K3-325ks/748kg 
M4A: štika Š2- 200ks/90kg,  lín L2 -1500ks, L3 -100ks/20kg,  kapr K3 -1101ks/2382kg 
M5: štika Š2 -100ks/45kg, tloušť Tl1 -3000ks, ostroretka Os2 -3000ks, parma Pa1 -1500ks, 
        Kapr K3 -243ks/510kg,  bílá ryba -3000ks/240kg 
                                        
ad 6)  Prověrky  hospodaření  pobočného spolku se konají dne 2.12.2024 na MRS Brno. 
Prověrek se účastní jednatel Jaroslav Bobčík, ekonom Ing.Herzán, za KRK Richard Werner.   
ad7) na revíru Kontramačka byla provedena oprava maringotky a oprava stolku a laviček. Probíhá 
výměna informačních skříněk v Bažantnici a u restaurace Morava. 
Další výborová schůze se bude konat dne 5.12.2024 v 17:00 hod. 
 
V Hodoníně dne 7.11.2024                                                                                   Zapsal:  Ing.  Josef Chrástek 


